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Gemeente Nijkerk – Besluitenlijst vergadering raadscommissie II van 16 maart 2023

Aanvang 20.00 uur, Bedrijfsrestaurant Stadhuis Nijkerk

Aanwezig: de voorzitter: F. Laghmouchi; de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw; de leden: A. van 
de Beek (PRO21), P.C.J. Collignon (De Lokale Partij), M.T. Lanting-van Rhee (ChristenUnie-SGP), J.J. 
Lok (ChristenUnie-SGP), S. Ooijevaar (PRO21), J.B. van der Peet (VVD), C.N. van der Snoek (CDA), 
N.G. Staal (VVD), M. van Veen (PRO21), B. Veldhuizen (CDA). Namens het college zijn aanwezig: 
wethouder M. Broekman-van der Pers (agendapunt 3) en wethouder C.J. Windhouwer (agendapunt 4) 
met als ambtelijke ondersteuning M. Braam (agendapunt 3) en C. Borst (agendapunt 4). Verder is als 
externe adviseur bij agendapunt 3 aanwezig C. Koek, directeur van LSa.

1. Opening en vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Openstaande moties en toezeggingen
Er zijn geen opmerkingen over de openstaande moties en toezeggingen. 

3. Verduurzamen nieuw gemeentehuis (2023-011)
De commissieleden geven allereerst aan dat zij in hoofdlijn positief zijn over het voorstel. Vervolgens 
benoemen zij over welke punten zij nog met elkaar willen spreken. Deze bespreekpunten worden 
behandeld. Daarbij geven de commissieleden hun reactie en stellen vragen aan elkaar en aan de 
wethouder.

Het volgende komt onder andere aan de orde:
- Kwaliteit van het raadsvoorstel (niet voldoende helder en begrijpelijk geformuleerd);
- De berekeningen die in het voorstel staan (wens om een nadere technische toelichting daarbij);
- Voorbeeldfunctie van de gemeente om ook zelf te verduurzamen (zijn er nog meer maatregelen die 

gedaan zouden kunnen worden);
- De benodigde aanpassing aan het dak ten behoeve van de te plaatsen zonnepanelen;
- Belang van een goede businesscase;
- Meerjarenonderhoudsplan (wens om daarbij te kunnen terugzien of een verduurzamingsmaatregel de 

verwachte besparing heeft opgeleverd);
- De mogelijkheden om subsidies aan te vragen voor de verduurzamingsmaatregelen;
- Informatie over de voortgang van de verbouw (zowel voor inwoners als gemeenteraad).

Wethouder Broekman-van der Pers zegt toe:
- Tijdig voor de raadsvergadering te komen met een gewijzigd raadsvoorstel, waarin een aantal zaken 

tekstueel zullen worden aangepast. Commissieleden kunnen hiervoor input aanleveren;
- Het verloop van eventuele subsidieaanvragen mee te nemen in de voortgangsrapportage aan de 

raad over de verbouw van het nieuwe gemeentehuis.

De vraag van de heer Van der Peet om een overzicht te krijgen met een inschatting van de kosten die er 
zijn als een bepaalde verduurzamingsmaatregel wel of niet wordt genomen, zal nog technisch worden 
beantwoord.

Verder zal tijdig voor de raadsvergadering nog een moment worden gepland waarin mevrouw Koek een 
technische toelichting zal geven bij de berekeningen in het voorstel.

Het voorstel blijft wat de commissie betreft vooralsnog met debat geagendeerd staan voor de 
raadsvergadering van 30 maart 2023.

4. Project Bloemrijke akkerranden (2023-018)
De commissieleden geven allereerst aan het project Bloemrijke akkerranden een goed project te vinden, 
omdat het enerzijds bijdraagt aan de biodiversiteit en het daarnaast mooi is om de bloeiende akkerranden 
te zien. Vervolgens benoemen zij over welke punten zij nog met elkaar willen spreken. Deze 
bespreekpunten worden behandeld. Daarbij geven de commissieleden hun reactie en stellen vragen aan 
elkaar en aan de wethouder.
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Tijdens de bespreking komt onder meer het volgende aan de orde:
- De vraag of dit project structureel kan worden opgenomen in bestaand beleid (bv. het 

Landschapsontwikkelingsplan);
- Rol van de gemeente en stichting BAO onder meer m.b.t. website, promotie, vinden van alternatieve 

financieringsbronnen;
- Wijze van evaluatie van het project.

De voorzitter concludeert dat de commissieleden allen hebben aangegeven zich te kunnen vinden in het 
voorstel. Het voorstel kan wat de commissie betreft daarom zonder debat geagendeerd worden voor de 
raadsvergadering van 30 maart 2023.

5. Regionale samenwerking
De heer Lok geeft een terugkoppeling over de vergadering van de onlangs gehouden regiocommissie 
van Regio Foodvalley, waar onder meer is gesproken over de Woondeal. Enkele leden van andere 
gemeenteraden gaven aan daarover niet goed te zijn geïnformeerd. Vanuit de regio is aangegeven om 
daarover het gesprek aan te gaan met de eigen colleges. De heer Lok doet de suggestie om dit in Nijkerk 
ook te doen.

6. Mededelingen van raad en college
Er zijn geen mededelingen

7. Sluiting
De vergadering wordt om 21.40 uur gesloten.

Opgesteld te Nijkerk op 17 maart 2023.

De commissiegriffier, De voorzitter,

F.J.A. Meijer-de Leeuw F. Laghmouchi


